
Kattusseqatigiit Partiiat
24 februar 2011  

I henhold til § 37 i Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut:

1. Har Royal Greenland tilstrækkelige midler til at sætte priserne op?  
2. Hvad vil Royal Greenland opnå ved at hæve priserne? 
3. Vil virksomheden opnå urentabelt drift i bygderne? 
4. Hvad medfører et monopolistiske drift? 
5. Agter man at konkurrere imod indhandlingssteder på baggrund af samfundets midler? 
6. Hvorfor har man hævet priserne på hellefisk færst efter Halibut Greenland's etablering? 
7. Hvorfor har man ikke hævet priserne før Halibut Greenland? 
8. Kommer Royal Greenland, i den nære fremtid, at undgå yderligere underskud? 

( Medlem af Inatsisartut Knud Fleischer, Kattusseqatigiit Partiiat)

Begrundelse:

 
Fra dag til dag begyndte Royal Greenland at hæve sine priser, efter mange år med faste priser.
Jeg ønsker derfor, at ovenstående spørgsmål besvares af Naalakkersuisut.   
 


